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Verslag Regio-overleg Gooi- en Eemland & Randmeren 1 maart 2012 te Nijkerk 

 

Aanwezig: 

Hengelsportvereniging Naam Hengelsportvereniging Naam 

HSV Barneveld G. Knotters HSV Lelystad W. Oudshoorn 

A. v.d. Zande Henk Vos 

HSV Ons genoegen 

Woudenberg 

H. Voorhout Hoop op Geluk 

  

D. Wever 

B. v.d. Grift T. v.d. Graat 

HSV De Poepenkolk H. Kuijpers  H. Stob 

 H. Menting 

E.v.Kolthoorn 

 R. v.d. Broek  

G. v. Beek 

HSV Renswoude J. v.d. Meent  H. v.d. Burg 

 

HSV Naarden-Bussum 

 

HSV De Rijnstreek 

HSV Ons Stekkie 

G. Roskamp 

G.J. Rebel  

B. v.d. Ploeg 

F. Schulte 

 J. Baauw 

 

HSV De Snoek 

AUHV 

 

HSV ‘t Snoekje 

H. Vlietstra 

L. Harmsen 

E. Broekhuizen 

J.W. van Dijk 

A.M. Gortemoller 

    

Bestuur Sportvisserij MWN: Gerard Roosloot, Jan v.d. Bovenkamp, Rob van der Ploeg, Wynand van der Straten, 

Loekie Oudshoorn, Wout van de Kamp en Kees Schotanus. 

Namens kantoor: Maikel van Breugel (verslag) 

 

Afwezig met kennisgeving: Afwezig zonder kennisgeving: 

HSV Lunteren  Alle andere verenigingen uit   

  Gooi- en Eemland & Randmeren  

  

1. Opening en vaststellen agenda 

Gerard heet iedereen welkom en stelt de bestuursleden van Sportvisserij MidWest 

Nederland voor. De bedoeling van deze avond is om de aanwezigen te informeren over het 

werk van de federatie, maar vooral ook om belangrijke zaken op te halen bij de verenigingen 

en nieuwe ideeën te generen. 

Er zijn verder vanuit de zaal geen aanvullingen op de agenda. 

 

2. Voortgang statutenwijziging Sportvisserij MidWest Nederland 

De werkgroep, bestaande uit Bert Vooijs (leiding), Ton Sluiters, Rien Boon en Anneke 

Heijblok heeft een berg werk verzet en een werkbaar voorstel voorgelegd waarvoor 

complimenten. Zo zijn er voorstellen voor modernisering van de statuten; Jip en Janneke-

taal, die moeten nog nagekeken worden door een notaris of het in een juridische context die 

klopt. De werkgroep geeft aan dat de federatie zo helder mogelijk moet zijn in haar beleid en 
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dit ook moet vastleggen in de statuten. Dit vraagt om afstemming. De regio-avonden zijn 

bijvoorbeeld nog geen onderdeel van de statuten. Duidelijk is dat het bestuur de 

uiteindelijke bevoegdheid tot het nemen van besluiten zo laag mogelijk in de organisatie wil 

neerleggen. Dit sluit aan op het voorstel van de werkgroep om de autonomie van de 

verenigingen te waarborgen in de statuten. 

 

Het bestuur kon in verband met de vakantie van Ton Sluiters niet eerder dan 6 maart in 

gesprek met de werkgroep.  Gerard legt uit dat een beslisdocument voor de ALV in mei dan 

nog niet gereed zal zijn. Wel zal men inzetten op het sonderen van de belangrijkste zaken op 

de ALV.  

 

3. Beleidsplan Sportvisserij MidWest Nederland 

Afgelopen periode is het bestuur bij de verenigingen van de regio Gooi en Eemland op 

bezoek geweest om kennis te maken en belangrijke aandachtspunten voor 2012 en 2013 op 

te halen. Twee punten zijn bijvoorbeeld het leegvissen van de haven in Elburg door het 

beroep en het behoud van cultuuraspecten per regio (bijv. een jaarlijkse visdag voor 

bestuurders). Tijdens de regio-avond is aan de verenigingen dezelfde vraag voorgelegd met 

behulp van de pijlers van beleid.  

 

Jeugd 

Bestaand beleid: bijna alle actiepunten uit het beleidsplan zijn gerealiseerd. 

Inzet 2012 en 2013: 

Nieuwe aandacht voor de doelgroep 14-18 jr: 

1. HSV Het Stekkie uit Zeewolde en de Beet doen dit bijvoorbeeld met Streetfishing. Kijk 

eens op: 

http://www.visseninzeewolde.nl/vissen/index.php?option=com_content&view=article&id=7

26:24-maart-gratis-streetfishing-voor-de-jeugd&catid=64:belevenissen&Itemid=93 voor 

tekst en uitleg over wat streetfishing is. Tijdens de ALV is er opnieuw aandacht voor 

deze vorm van visserij. In ieder geval is de Snoekstudiegroep ook bezig met het 

opzetten van deze activiteit en Jan van de Bovenkamp en Gert Jan Rebel nemen 

contact met elkaar op. 

2. Een tussenstap in contributie jeugd --- senior voor de doelgroep 14-18 jr. Dit voorstel 

heeft het bij Sportvisserij Nederland niet gehaald, maar het is goed om de 

mogelijkheden binnen Sportvisserij MidWest Nederland nog eens te bekijken. 
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Visstand en VBC’s 

Bestaand beleid: Introductie factsheets gelukt waardoor verenigingen nu m.b.v. adviseurs op 

een eenvoudige manier visplannen voor hun water kunnen maken. De samenwerking tussen 

sport en beroep verloopt niet altijd even makkelijk. 

Inzet 2012 en 2013: 

1. Nieuwe aandacht voor de aalproblematiek en de benutting van schubvis. Edward 

Broekhuizen van de AUHV verteld over de problemen met de beroepsvissers en het 

ministerie binnen de VBC’s. Duidelijk is dat er aandacht moet worden besteed aan de 

voorwaarden waaraan een beroepsvisser moet voldoen volgens EL&I. 

2. Hernieuwde aandacht voor aalscholvers 

 

Communicatie en promotie 

Bestaand beleid: Alle promotiezaken zijn aangepast naar Sportvisserij MidWest Nederland.  

Geen nieuwe zaken voor 2012 en 2013 toegevoegd. 

Controle 

Bestaand beleid: Aanschaf tweede controleboot in 2012 regio Gooi en Eemland. Alle BOA’s 

werken met het BOA-registratie-systeem (BRS). 

Inzet 2012 en 2013: 

Nieuwe aandacht voor een sluitend systeem bij sanctionering van sportvissers. 

 

Vis- en looprechten 

Bestaand beleid: Voor de inventarisatie is een GIS-systeem aangeschaft. Hierin zal Anja de 

visrechten vastleggen. Verenigingen kunnen met hun vragen over interne visrechten terecht 

op kantoor. 

Geen nieuwe zaken voor 2012 en 2013 toegevoegd. 

 

Versterking verenigingen 

Bestaand beleid: de cursus Meer Vrijwilligers in Kortere tijd is gestart met 8 enthousiaste 

verenigingen. Ook de federatie doet mee en voert campagne op ‘haringdag’. Dat is om en 

nabij 6 juni. 

Inzet 2012 en 2013: 

Voorzie in een mogelijkheid voor uitbesteding van administratieve taken van 

hengelsportverenigingen bij Sportvisserij MidWest Nederland. 

 

Zeehengelsport 
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Bestaand beleid: vele activiteiten met een speciale terugkoppeling voor alle zeesportvissers 

op 16 maart aanstaande. 

Geen nieuwe zaken voor 2012 en 2013 toegevoegd. 

 

Wedstrijdvissen 

Bestaand beleid: online wedstrijdmodule functioneert goed. Ook de wedstrijdcommissies 

zijn bijeen geweest en er komt weer een nieuwe impuls en beleving in. Bijvoorbeeld door de 

bekercompetitie: 

http://www.sportvisserijmidwestnederland.nl/actueel/default.asp?page=detail&id=482 

Geen nieuwe zaken voor 2012 en 2013 toegevoegd. 

 

4. Aankoop visrechten (presentatie en discussie) 

Binnen het beheergebied van de 109 aangesloten hsv-en van de federatie doen zich zo nu en 

dan kansen voor om visrechten te verwerven. In de regio Noord is de federatie bezig om de 

heerlijkheidsrechten van de gebroeders Vlug over te kopen (omgeving Langedijk/Alkmaar). 

Ook vinden er gesprekken plaats over de heerlijkheid rond Bergen en de aankoop van 

visrechten in de Wieringermeer. In de regio Randmeren heeft ZuidWest Nederland indirect 

bijgedragen aan de haven van Elburg door voor 70.000 euro de Hollandse IJssel aan te 

kopen. Hierdoor heeft de beroepsvisser in Elburg onvoldoende hectares om nog te kunnen 

vissen. 

 

Waar liggen binnen deze regio’s de mogelijkheden? 

In willekeurige volgorde uit de zaal: de Kromme Mijdrecht, de Waai van Hop, de haven 

Elburg op zichzelf, de Spiegel- en Blijkpolderplas. 

 

Wat zijn de meest waardevolle stukken visrecht? 

Heerlijkheidsrechten. 

 

Actief of passief bij de aankoop van visrechten? 

De aanwezigen zijn positief om actief op zoek te gaan naar visrechten en daar heeft men 

ook geld voor over.  

Wel worden er kanttekeningen geplaatst: 

- zorg dat je voor nu en de toekomst de aankoop van rechten blijft regelen in het 

beleidsplan. Dat is altijd het vertrekpunt, waarbij ook de financiering voorop staat. 

Nu wordt er vanaf 2008 25.000 euro per jaar gereserveerd voor aankoop. Dit is geen 

vrijbrief voor aankoop. Dat verloopt via de ALV. 
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- blijf een onderscheid maken tussen lokale en regionale belangen bij het aankopen 

van visrechten; 

- zorg dat de lokale vereniging de beheerder van het water blijft of wordt; 

- stel een hectareprijs voor verschillende rechten vast. Je moet wel kansen benutten, 

maar niet tegen elke prijs; 

- het is ook zo dat oude en eventueel nieuwe beroepsvissers verplicht zijn hun 

bevissing in het visplan vast te leggen; 

- afwachten tot de terughoudende ‘koude sanering van EL&I effect heeft is ook (g)een 

optie. De kans bestaat dan ook dat er enkele grote bedrijven over blijven met heel 

veel rechten, waar wij een forse huurprijs voor mogen gaan betalen; 

- communicatie naar de achterban (verenigingen en sportvissers) is belangrijk; 

- houdt rekening met het feit dat er verenigingen zijn die in de jaren 50-60 al veel geld 

hebben gestoken in de uitkoop (bijv. de Rijnstreek). 

 

Brainstorm: Hoe genereren wij voldoende geld? 

- verenigingen/federatie/Sportvisserij Nederland wenden hun reserves aan voor een 

aankoopfonds; 

- leden betalen een éénmalige contributie van 2,5 euro per lid, maar dit gaat volgens 

een aantal mensen heel veel leden kosten. Ook de contributieverhoging zal op veel 

weerstand bij de ALV-en van de afzonderlijke verenigingen stuiten; 

- zorg dat er ook een duidelijke landelijke lijn is voor aankoop en sluit daarop aan; 

- zorg dat je slagvaardig en adequaat kunt handelen bij aankoop. Wachten op een ALV 

voor goedkeuring maakt ons traag in het handelen. Concurrenten daar van 

profiteren. 

 

Concluderend: 

Over de aankoop van visrechten nemen we nu geen beslissingen. Dat doen we op de ALV. 

Het is goed om verkennend met elkaar te hebben gesproken over de aankoop van 

visrechten.  

Opdracht voor de federatie:  

Maak een helder en duidelijk document om het beleid bij aankoop van visrechten vast te 

leggen. Een financieringsplan moet onderdeel uitmaken van dit document. Leg dit document 

voor aan de ALV. 

 

Verslag van deze avond komt op de website van de federatie SMWN.  
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5. Sluiting 

De voorzitter dankt de aanwezigen voor hun inbreng en wenst iedereen wel thuis. 

 

 

 

 


